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Interpelacja 

Dotyczy: Przedstawienia bilansu zainstalowanej instalacji fotowoltaicznej przy basenie MOSiR przy 

ul. Leśmiana I. 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Instalacja fotowoltaiczna przy basenie miejskim może przynieść liczne korzyści, w tym obniżenie 

kosztów energii, zwiększenie niezależności energetycznej, tym samym proszę o przedstawienie 

bilansu inwestycji jaką była instalacji PV przy basenie MOSiR ul. Leśmiana I. 

Bardzo proszę o przypomnienie, kto był wykonawcą inwestycji i jaki był koszt całkowity inwestycji 

(wraz z ewentualna serwisem utrzymania instalacji) oraz jak przedstawia się aktualny wynik 

ekonomiczny instalacji tj. koszt i serwis instalacji a aktualne wygenerowane oszczędności z 

instalacji (dla MOSiR oraz Miasta Zgierza) z tytułu opłat za energię elektryczną, inaczej ujmując 

bilans inwestycji wg stanu na koniec maja 2025. 

Z pewnością powyższe informacje były i będą wskazówką dla kolejnych podobnych inwestycji. 

Z poważaniem 

Tomasz Dziedzic 


